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Geacht college, 
 
Vele Rijswijkers hebben zelf geen mogelijkheid om hun fiets veilig te stallen, 
bijvoorbeeld omdat ze in een bovenwoning in Cromvliet wonen. Een overdekte 
fietsenstalling of een fietstrommel zou in zo’n geval uitkomst bieden. 
In Rijswijk staan 8 fietstrommels, 6 in Cromvliet, 1 in Oud Rijswijk en 1 in de 
Bomenbuurt. Al deze fietstrommels zitten vol en voor alle fietstrommels in Cromvliet 
is er een wachtlijst van 5 tot 10 wachtenden. Waarschijnlijk zijn er nog veel meer 
mensen geïnteresseerd in het stallen van hun fiets in een fietstrommel, want zo lang 
er geen fietstrommel staat, is het niet mogelijk om op de wachtlijst te komen. Bij een 
recente steekproef op de Caan van Necklaan stonden er 160 fietsen niet in een 
stalling of aan ‘officiële’ nietjes. 
Autobezitters kunnen nu ongelimiteerd vergunningen aanvragen, terwijl er voor de 
fietstrommels een maximum van twee fietsen per huishouden geldt. Voor het stallen 
van een fiets in een fietstrommel betaalt een inwoner van Rijswijk ruim twee keer zo 
veel als voor een parkeervergunning voor een auto. 
 
GroenLinks heeft de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college het met GroenLinks eens dat wachtlijsten voor fietstrommels 
ongewenst zijn? Zo ja, wanneer hebben alle wachtenden op de lijst een plek 
voor hun fiets in een trommel en hoe gaat het college dit realiseren? 

2. Is bij het college bekend hoe groot de vraag en potentiële vraag naar overdekte 
fietsenstallingen zoals een fietstrommel is? Zo nee, is het college bereid dit te 
onderzoeken en de uitkomsten te delen met de raad? 

3. Is het bekend of er lege panden zijn die eventueel als overdekte fietsenstalling 
gebruikt zouden kunnen worden? Zo nee, gaat het college dit inventariseren 
en wanneer? 

4. Is het college bereid om het maximum van twee te stallen fietsen per 
huishouden in een fietstrommel te laten vervallen? 

5. Ziet het college mogelijkheden om het tarief voor het stallen van een fiets in 
een fietstrommel naar beneden bij te stellen? Zo ja, hoe? 

6. Is het college van plan om extra fietsnietjes te plaatsen in wijken als Cromvliet 
en de Bomenbuurt? Zo ja, hoe veel, waar en wanneer? 

 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Marieke Alberts 


